
                 
 

REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:   024-01/23-01/002 

URBROJ: 2186-10-01/1-23-02 

Vidovec,   31.03.2023.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

31.  ožujka  2023. godine (  petak ) 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32 (uz obavezu poštivanja epidemioloških mjera zaštite od COVID-19). 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec te djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 12  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, jer se članica Vijeća Maja Pintarić 

ispričala zbog nedolaska, a zatim konstatirao da kvorum postoji da se može nastaviti sa daljnjim 

tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti 

pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, David Šantek, Danijel Mašić, Nikola Pozder, Mihael 

Blažeković, Matija Mihalina 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  Maja Pintarić 

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec i 

Andreja Peharda referent,adm.tajnica.  

 

 

 
 



USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA S 16. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 27.02.2023. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na utvrđivanje dnevnog reda, da li ima tko kakvu primjedbu ili nadopunu 

na skraćeni zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec? Ako nema dajem na 

glasanje skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec“.  

 

Tko je za :  12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su skraćeni zapisnik 

zajedno sa objedinjenim zaključcima i odlukama s 16. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec usvojeni jednoglasno, sa  12 glasova od  12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 17. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dnevni red koji ste zaprimili u materijalima za 17. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec. Sada ću ga pročitati uz napomenu da ste vezano uz točku 5. dnevnog reda 

dobili ispravak Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom što znači da ono koje ste 

zaprimili u materijalima nije dobro. Tko je za takav prijedlog dnevnog reda?“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog  dnevnog 

reda za 17. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa 12  

glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 
DNEVNI RED  

 
1.Polugodišnji Izvještaj o radu općinskog načelnika  

za razdoblje od 01.07. do 31.12.2022. godine, 

2. Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Škrinjica, 

3. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju  

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu, 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju  

Programa potpora u poljoprivredi Općine Vidovec za 2022. godinu, 

5. Izvješće o radu davatelja javne usluge trgovačkog poduzeća Čistoća d.o.o. za 2022. godinu, 

6. Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Vidovec za razdoblje od 2017. do 2022. godine  za 2022. godinu, 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Plana upravljanja imovinom  

u vlasništvu Općine Vidovec  za 2023. godinu, 

8. Prijedlog Odluke o prijenosu katastarske čestice 942/1 upisane u k.o. Vidovec, 

9. Razno. 



Točka 1. 

Polugodišnji Izvještaj o radu općinskog načelnika  

za razdoblje od 01.07. do 31.12.2022. godine 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na prvu točku Polugodišnji Izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07. do 31.12.2022. godine. Dobili ste svi Izvješće u pismenom obliku uz materijale. Da li 

ima pitanja?“ 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec ukratko se osvrnuo na Izvješće. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav Polugodišnji izvještaj o radu općinskog načelnika na 

glasanje.“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Polugodišnji 

Izvještaj o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.07. do 31.12.2022. godine 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti  

pri upisu djece u Dječji vrtić Škrinjica 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na drugu točku prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u 

Dječji vrtić Škrinjica. Također ste prijedlog zaprimili u pismenom obliku.“ 

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća postavila je pitanje vezano uz razliku sufinanciranja 

cijene boravka djece jasličke skupine u našem vrtiću i drugim vanjskim vrtićima od strane 

Općine, na što je pojašnjenje podnio Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

U raspravu također su se uključile Melita Vrkić Hajsok i Ivančica Košić Čačić članice 

Općinskog vijeća. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima još pitanja. Ako nema, dajem prijedlog Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri 

upisu djece u Dječji vrtić Škrinjica na glasanje.“ 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Škrinjica prihvaćeni 

jednoglasno, sa 12  glasova od 12  prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 



Točka 3. 

Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na treću točku, prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Da li ima pitanja, ako nema dajem 

takav prijedlog Zaključka na glasanje.“ 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog    

Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih 

nepogoda za 2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12  prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi 

 Općine Vidovec za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na četvrtu točku prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa 

potpora u poljoprivredi Općine Vidovec za 2022. godinu. Da li ima pitanja?“ 

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća zatražila je pojašnjenje. 

 

Odgovor je podnio Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima još pitanja, ako nema dajem takav prijedlog Izvješća na glasanje.“  

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi Općine Vidovec za 

2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od  12 prisutnih članova Općinskog 

vijeća. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Točka 5. 

Izvješće o radu davatelja javne usluge trgovačkog poduzeća  

Čistoća d.o.o. za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na petu točku Izvješće o radu davatelja javne usluge trgovačkog poduzeća Čistoća 

d.o.o. za 2022. godinu. Kao što sam već napomenuo dobili ste danas ispravak Izvješća o radu 

davatelja javne usluge Čistoća d.o.o. pa da li ima pitanja? Ako nema dajem na glasanje takav 

prijedlog Izvješća.“ 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Izvješće o radu 

davatelja javne usluge trgovačkog poduzeća Čistoća d.o.o. za 2022. godinu prihvaćeno 

jednoglasno, sa 12  glasova od 12  prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Općine Vidovec za razdoblje od 2017. do 2022. godine  za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na šestu točku prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana 

gospodarenja otpadom Općine Vidovec za razdoblje od 2017. do 2022. godine  za 2022. 

godinu.“ 

 

Na prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Vidovec osvrnuo se Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec.   

 

U raspravu, a vezano uz problematiku razvrstavanja otpada iz domaćinstava uključili su se 

članovi Općinskog vijeća : Ivančica Košić Čačić, Mihael Blažeković, Ljubica Hosni, Ivan 

Benček, zatim Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec i Krunoslav Bistrović predsjednik 

Općinskog vijeća“.   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Ako se slažete svi, možemo ići obaviješću prema ljudima da im se da do znanja da ne 

razvrstavaju dobro otpad i da moraju prilikom sortiranja obratiti više pažnje koji otpad se u što 

odlaže i na taj način probuditi svijest ljudi. Da li ima još netko kakav prijedlog. Ako nema 

dajem prijedlog Zaključka na usvajanje.“ 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog  

Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Vidovec 

za razdoblje od 2017. do 2022. godine  za 2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  

glasova od 12  prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 



Točka 7. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Plana upravljanja imovinom u vlasništvu  

Općine Vidovec  za 2023. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na sedmu točku prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Plana upravljanja imovinom u 

vlasništvu Općine Vidovec za 2023. godinu. Otvaram raspravu“.  

 

U raspravi sudjelovali su članovi Općinskog vijeća : Mihael Blažeković, Ljubica Hosni i Bruno 

Hranić načelnik Općine Vidovec. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima još pitanja. Ako nema dajem prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Plana upravljanja 

imovinom u vlasništvu Općine Vidovec  za 2023. godinu na glasanje.“ 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o izmjeni i dopuni Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Vidovec  za 2023. 

godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12  prisutnih članova Općinskog vijeća.“ 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o prijenosu katastarske čestice 942/1 upisane u k.o. Vidovec 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na osmu točku prijedlog Odluke o prijenosu katastarske čestice 942/1 upisane u 

k.o. Vidovec.“ 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec obrazložio je prijedlog Odluke o prijenosu katastarske 

čestice. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Čuli ste obrazloženje, da li ima još pitanja, nema, dajem prijedlog Odluke o prijenosu 

katastarske čestice na glasanje“. 

 

Tko je za : 12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o prijenosu katastarske čestice 942/1 upisane u k.o. Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa   

12 glasova od 12  prisutnih članova Općinskog vijeća 

 

 

 

 

 

 



 

Točka 9. 

Razno. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na točku razno. Da li se tko javlja?“ 

 

David Šantek član Općinskog vijeća : 

„Vezano uz NK Budućnost Vidovec, predlažem da se sredi vlasništvo jer dio tribina i dio 

nogometnog igrališta, dio terena, nema sređeno vlasništvo i smatram da se to mora riješiti“.  

 

Bruno Hranić načelnik općine Vidovec:  

„Većina igrališta je u Općinskom vlasništvu, a dio zgrade stoji na nekadašnju Poljoprivrednu 

zadrugu, već sam razgovarao o tome i mislim da neće biti nikakvog problema da se to riješi“. 

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća: 

„Zapišite onda to zapisnički, da kad se ovo sve sređuje da se i to riješi i raščisti“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Znači neka uđe u zapisnik da se ide u rješavanje vlasništva NK Budućnost Vidovec. Da li ste 

svi za. Konstatiram jednoglasno. 

Da li ima još netko pod razno. Nema, hvala svima.  

Ovime zatvaram 17. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec u 19 sati i 50 min“.  

 

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 

 

 

 

 

 

Zapisničarka 

Andreja Peharda  

 

 


